
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde den 22. marts 2021 

Tid: 17.00 – 18.00 

Lokale: TEAMS-møde 

Deltagere:  

Formand Kenneth Eeg (Afdeling Lindvigsvej) 

Næstformand Johan Altenburg (Afdeling Fussingsvej) 

Mette Teglhus (Afdeling Lindvigsvej) 

Kenneth Kjer Bergenhagen (Afdeling Kildegade) 

Thomas H. Andersson (Medarbejder) / Ida Pinnerup deltog i stedet for som 

repræsentant afdeling Lindvigsvej 

Linda Ballegaard Nielsen (Medarbejder) 

Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 

Anette Leonhard (Ledelse) 

Katja Krath Andersen (Ledelse) 

 

Afbud: 

Tino P. Zenner (Elev fra Fussingsvej) 

Kasper Gøeg (Elev fra Lindvigsvej) 

Victoria (Elev fra Kildegade) 

Thomas H. Andersson (Medarbejder) 

Kirstine Udengaard (Afdeling Fussingsvej) 

Anne-Mette Lindholm (Special Afdeling) 

 

EKSTRAORDINÆRT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 

Velkomst og dagsorden kl. 17.00 – 17.05 ved Kenneth Eeg 

 

Indstilling: 

Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen og referatet. 

Det har ikke været muligt at underskrive referatet siden sidst, da vi ikke har 

mødtes fysisk. 

 

Ansøgning om dispensation for mere end 28 elever i klassen 

kl. 17.05 – 17.25 ved Ledelsen 

a) Fremlæggelse af ansøgningen 

Anette fremlagde, at der for kommende skoleår var 30 elever, der ønskede 

at gå på afdeling Lindvigsvej. Bestyrelsen skulle drøfte om, der skulle 

ansøges om dispensation, eller om de sidste elever skulle tilbydes en plads 

på afdeling Fussingsvej. 



 

  Side 2 

 

b) Drøftelse 

Bestyrelsen drøftede for og imod 30 elever i en klasse, og hvorvidt en 

dispensation skulle gælde i mere end et år. 

 

c) Beslutning 

Bestyrelsen stemte for, at man ansøger om dispensation for kommende 

0.årgang på Lindvigsvej for 1 år. Er situationen fortsat aktuel, når eleverne 

nærmer sig 1. klasse, så drøftes en eventuelt ny dispensation i 

skolebestyrelsen. 

 

Bilag medsendt 

 

Indstilling: 

Det indstilles, at bestyrelsen drøfter oplægget og træffer en beslutning. 

 

Hvad gør vi med en lille klasse? kl. 17.25 – 17.40 ved ledelsen 

a) Oplæg indeholdende fordele, ulemper og konsekvenser. 

Anette holdt oplæg omkring udfordringerne ved en lille klasse i forhold til 

læringsmiljøet, fagligheden og trivslen. 

 

b) Drøftelse og spørgsmål 

Bestyrelsen vedtog scenarie 1, som betyder dels samlæsning og dels dansk, 

matematik og historie i egen klasse. 

 

Indstilling: 

Det indstilles, at bestyrelsen drøfter oplægget og kommer med gode råd. 

 

Evt. 19.40 – 19.50 

 

Henvendelse kl. 19.50 – 20.00 


